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ACTA NÚM. 2/2024 

CONSORCI URBANISTIC DEL CENTRE DIRECCIONAL DE CERDANYOLA 
DEL VALLÈS 

Sessió núm. 2/2024 
Data: 19 de març 
Lloc: Seu del Consorci 
Inici: 8:30  
Final: 10:00  
ASSISTENTS:       
President                                                                   Ilm. Sr. Carlos Cordón Núñez 
Vicepresident                                                            Francesc Sutrias i Grau         
Vocals de l’Ajuntament                                             Sra. Eulàlia Mimó Viader  
      Sr. Íñigo García de Enterría   
      Sr. Javier Sánchez Miras 
      Sra. Sonia Rodríguez Ruiz 
Vocal de l’Incasòl                                                     Sra. Maria Sisternas Tusell  
      Sr. Agustí Serra Munté 
Director del Consorci                Sr. Jordi Sánchez Escrigas  
Responsable del control econòmic i financer           Sra. Lena Gómez Rodríguez 
Secretària      Sra. María del Mar Blasi Reventós 
 
Els senyors Isaac Peraire i Josep Maria Sánchez Pascual han excusat la seva assistència i han 
delegat el seu vot en el senyor Francesc Sutrias amb anterioritat a l’inici de la sessió.  
 
ORDRE DEL DIA  

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de les actes núm. 5/2023 i 1/2024 de les sessions 
anteriors. 

2. Aprovació del Projecte d’urbanització C1-C2, Rambla del Castell de Sant Marçal i 
vials de l’entorn. 

3. Aprovació del Projecte de la restauració ambiental de l’àmbit de can Costa a l’Espai 
Funcional de la Riera de Sant Cugat 

4. Aprovació de la modificació del Projecte d’urbanització A5 a l’àmbit de Can 
Xercavins 

5. Modificació del contracte de serveis per a la redacció del projecte i la direcció de 
les obres de la Rambla dels Gorgs, i ampliació del termini d’execució.  

6. Liquidació del contracte per a l’execució de les obres de restauració de l’antic 
abocador “Montserrat II” 

7. Liquidació del contracte per a l’execució de les obres del Projecte d’Urbanització 
A7. Segon tram Eixos 3B i G.  
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8. Resolució de la petició de reequilibri contractual presentada per POLIGENERACIÓ 
PARC DE L’ALBA ST4, SA.  

9. Resolució del recurs d’alçada presentat per tres treballadors del Consorci contra la 
resolució de la directora del Consorci de 17 d’octubre de 2023, de resolució del 
procediment extraordinari d’estabilització, pel que fa a les retribucions 

10. Ampliació de la xarxa de fred i calor i aprovació de la minuta de conveni amb 
propietaris del Parc de l’Alba i de la minuta de conveni amb l’Incasòl per a 
l’ampliació de la xarxa de fred i calor les parcel·les residencials de la Rambla del 
Castell.  

11. Aprovació de la permanència del Consorci al Sistema Central d’Adquisicions de la 
Generalitat de Catalunya.  

12. Sol·licitud de compartició del sistema d’alertes ètiques de l’INCASÒL 
13. Donar compte de la presentació de la reclamació de devolució d’ingressos indeguts 

per l’Impost de Societats.  
14. Donar compte de l’estat de les gestions per a la ubicació del crematori a l’àmbit del 

Parc de l’Alba 
15. Donar compte de l’estat de les actuacions de restauració de sòls degradats.  
16. Precs i preguntes 
 

S’inicia la presentació i debat dels punts de l’ordre del dia  

1.-  Lectura i aprovació, si s’escau, de les actes 5/2023 i 1/2024 de les sessions 
anteriors.  

S’aproven per assentiment les actes, que seran signades per la secretària amb el vist i plau 
del president. 

2.-  Aprovació del Projecte d’urbanització C1-C2, Rambla del Castell de Sant 
Marçal i vials de l’entorn. (Exp. 029(2023) 

El director del Consorci exposa els principals trets del projecte, auxiliat amb una 
presentació. 

El director explica que hi ha un substancial increment en relació amb Projecte d’Obres 
d’Urbanització aprovat el 2021, i explica que aquest increment no és només per la inflació 
sinó perquè s’han introduït trams que en el POU estaven en altres projectes, i perquè s’ha 
incorporat la xarxa fred i calor del barri residencial, que no estava prevista, i quin cost 
assumirà la ST4 conforme es vagin connectant les promocions. Afegeix que en tot cas 
s’ha procedit a fer una darrera revisió del projecte i hi ha la possibilitat d’eliminar la 
làmina de geotèxtil que no és imprescindible i suposaria un bon estalvi. Es preveurà 
aquesta possibilitat en la licitació com a modificació prevista. La senyora Blasi diu que 
en cas de què s’introdueixin modificacions es tornarà a elevar al Consell.  

Es comenta la qüestió de l’increment general de costos en relació amb les previsions del 
POU, i la recent Ordre del Ministeri d’Hisenda sobre inclusió d’altres materials en el 
supòsit de revisió excepcional de preus del Reial Decret Llei 3/2022; la qüestió de la 
liquidació definitiva dels costos d’urbanització, que es diferirà en el temps perquè el 
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projecte te una duració molt llarga, i de la garantia real del cobrament; exposa el director 
que s’haurà d’estudiar la viabilitat jurídica d’una operació complementària o algun altre 
instrument similar.  

El regidor García de Enterría diu que aquest projecte urbanitza al voltant de Can Planas, 
contravenint l’article 114 de les NN UU del PDU, perquè hi ha una parcel·la que està a 
tocar. Demana que es faci el possible i l’impossible per tal que s’iniciïn les obres de 
restauració el més aviat possible, i adverteix que el seu grup no acceptarà cap llicència 
d’edificació abans de la conclusió de les obres. 

L’alcalde li respon que el govern tampoc està disposat a atorgar llicències abans de la 
resolució de la qüestió i que tant el Consorci com l’Ajuntament i també l’Àrea 
Metropolitana estan alineats amb el mateix objectiu d’iniciar i concloure les obres el més 
aviat possible. 

El director confirma que efectivament totes les administracions estan alineades en la 
mateixa direcció, i exposa als assistents que fa uns dies es va fer una reunió al màxim 
nivell amb l’AMB i l’ARC, per mirar d’agilitzar la qüestió, i per tractar també del dipòsit 
“Elena”. El projecte ja està aprovat, i es licitarà tan bon punt l’AMB disposi del justificant 
de la subvenció. 

El senyor García de Enterría demana als representants del govern municipal que el sentit 
del vial que bordeja el parc vagi en sentit Cerdanyola i no Sant Cugat. 

S’adopta el següent acord, amb el vot en contra del regidor García de Enterría i el vot a 
favor de la resta d’assistents:  

Primer.- APROVAR el Projecte d’Urbanització C1-C2 Rambla del Castell de Sant 
Marçal i vials de l’entorn, redactat pels Serveis Tècnics del Consorci, amb un 
pressupost  d’execució de contracte de VINT MILIONS CINC-CENTS VINT-I-SIS 
MIL SIS-CENTS NORANTA-SIS EUROS AMB CINQUANTA CÈNTIMS 
(20.526.969,50), IVA exclòs, com a projecte complementari del Projecte d’Obres 
d’Urbanització del Sector Parc de l’Alba del Centre Direccional de Cerdanyola del 
Vallès, aprovat definitivament el 29 de setembre de 2021.  

Segon.- PUBLICAR aquest acord al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i al taulell d’anuncis de l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès.  

 

3.- Aprovació del Projecte de la restauració ambiental de l’àmbit de can Costa a 
l’Espai Funcional de la Riera de Sant Cugat (Exp. 039/2023) 

El director del Consorci exposa els principals trets del projecte, auxiliat amb una 
presentació. 



4 
 

El regidor García de Enterría anuncia que votarà a favor perquè és una restauració 
imprescindible, i demana que es prioritzi la naturalització; el director li respon que 
efectivament és l’objectiu del projecte, els espais per al públic estan molt allunyats de les 
zones més sensibles.  

S’adopta el següent acord, per unanimitat:  

Primer.- APROVAR el Projecte de Restauració Ambiental de l’àmbit de Can Costa 
a l’espai funcional de la Riera de Sant Cugat al PDU del Parc de l’Alba a 
Cerdanyola del Vallès, redactat per Naturalea Conservació SL, amb un pressupost  
d’execució de contracte de TRES MILIONS DOS-CENTS TRES MIL TRES-CENTS 
CINQUANTA-VUIT EUROS AMB TRENTA-SIS CÈNTIMS (3.203.358,36€), IVA 
exclòs.  

Segon.- NOTIFICAR aquest acord a l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès, el 
Consorci del Parc de Collserola i l’Agència Catalana de l’Aigua, i PUBLICAR-LO 
aquest acord al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al taulell d’anuncis 
de l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès.  

4.- Aprovació de la Modificació del Projecte d’Urbanització A5 a l’àmbit de Can 
Xercavins (Exp. 030/2022) 

El director explica les incidències que ha tingut aquest projecte, que s’ha vist afectat per 
l’increment de preus fins al punt de que l’únic licitador que es va presentar va renunciar 
a executar el contracte, el que ha motivat aquesta nova revisió del pressupost que es 
sotmet a aprovació.  

El regidor García de Enterría reitera les seves observacions sobre la conveniència de 
preservar els elements patrimonials que hi ha a l’àmbit; és conscient de què no estan 
protegits i que estan en una finca privada, però demana que es faci el que es pugui per a 
preservar aquests elements. 

S’adopta el següent acord, amb l’abstenció del regidor García de Enterría i el vot a favor 
de la resta d’assistents. 

Primer.- APROVAR la modificació del Projecte d’Urbanització A5 Àmbit Xercavins 
al Sector Parc de l’Alba de Cerdanyola del Vallès, aprovat pel Consell General del 
Consorci en la seva sessió de 21 de desembre de 2022, que afecta únicament al 
pressupost d’execució de contracte que ascendeix a la quantitat de SIS-CENTS 
CINQUANTA-QUATRE MIL TRES-CENTS SIS EUROS (654.306,00€)  

Segon.- PUBLICAR aquest acord al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i 
al taulell d’anuncis de l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès. 
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5.- Modificació del contracte de serveis per a la redacció del projecte i la direcció de 
les obres de la Rambla dels Gorgs i ampliació del termini d’execució (Exp. 039/2022) 

El director explica les circumstàncies que han requerit aquesta modificació. 

La directora Sisternas demana que es sol·liciti als redactors un avançament del pressupost 
del projecte, abans de la seva presentació. 

S’adopta el següent acord, amb l’abstenció del senyor García de Enterría i el vot a favor 
de la resta d’assistents:  

MODIFICAR el contracte de serveis per a la redacció i direcció de les obres, la 
coordinació de la Seguretat i Salut i la Direcció Ambiental del PROJECTE 
D’URBANITZACIÓ E1: PASSEIG DELS GORGS AL PARC DE L’ALBA DE 
CERDANYOLA DEL VALLÈS, formalitzat amb la UTE PMF-DOPEC GORGS 
PARC DE L’ALBA en data 24 de juliol de 2023, en el sentit d’incrementar el seu 
import en la quantitat de 53.452,94€, segons el quadre de dedicacions que determina 
l’informe tècnic d’11 de març de 2024, i AMPLIAR el termini per a la redacció del 
projecte en DOS (2) MESOS.  

6.- Liquidació del contracte per a l’execució de les obres de restauració de l’antic 
abocador “Montserrat II” (Exp. 010/2019) 

S’adopta el següent acord, per unanimitat:  

Primer.- RESTAR ASSABENTAT de l’acta de recepció de les obres d’execució del 
projecte de restauració ambiental de l’antic abocador Montserrat II de 21 de 
novembre de 2023, i de la certificació final d’obra i relació valorada final d’UN 
MILIÓ SIS-CENTS QUARANTA-QUATRE MIL CINC-CENTS SIS EUROS AMB 
VINT-I-NOU CÈNTIMS (1.644.506,29€) 

Segon.- APROVAR la certificació final d’obra, per un import de CENT 
CINQUANTA-SET MIL CINQUANTA-SET EUROS AMB CINQUANTA-UN 
CÈNTIMS (157.057,51 €), IVA exclòs, dels quals NOU MIL VUIT-CENTS 
CINQUANTA-QUATRE EUROS AMB NORANTA-SIS CÈNTIMS (9.854,96 €) 
corresponen al preu del contracte modificat i CENT QUARANTA-SET MIL DOS-
CENTS DOS EUROS AMB CINQUANTA-CINC CÈNTIMS (147.202,55 €) 
corresponen a la liquidació, deguts a l’increment dels amidaments. 

7.- Liquidació del contracte per a l’execució de les obres del Projecte d’Urbanització 
A7. Segon tram Eixos 3B i C (Exp. 009/2022). 

S’adopta el següent acord, per unanimitat:  

Primer.- RESTAR ASSABENTAT de l’acta de recepció de  les obres d’execució del 
Projecte d’Urbanització A7: Segon tram dels Eixos 3B i G del Sector Parc de l’Alba 
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de Cerdanyola del Vallès de 20 de desembre de 2023, i de la certificació final 
d’obra i relació valorada final d’import total UN MILIÓ TRES-CENTS VINT-I-
SET MIL CINC-CENTS VUITANTA-DOS EUROA AMB VINT-I-UN CÈNTIMS 
(1.327.582,21), 

Segon.- APROVAR la certificació final d’obra, per un import de NORANTA-
QUATRE MIL QUATRE-CENTS QUARANTA-NOU EUROS AMB CINQUANTA-
QUATRE CÈNTIMS (94.449,54), i ABONAR-LA al contractista 

8.- Resolució de la petició de reequilibri contractual presentat per 
POLIGENERACIÓ PARC DE L’ALBA ST4, SA (Exp. 030/2006) 

El director explica que, a la vista dels informes jurídic i econòmic i financer encarregats 
pel Consorci es va emetre una proposta de desestimació que es va traslladar als interessats, 
i que les al·legacions que van presentar han estat informades pels mateixos assessors, 
sense que de les mateixes resultin nous arguments en favor de la petició, per la qual cosa 
es proposa la desestimació de la petició.  

Explica que a banda d’aquesta resolució, te agendada una reunió properament amb ST4 
per reconduir la situació, i exposa que s’estan adoptant altres mesures per millorar la 
rendibilitat de la concessió, com l’ampliació de la xarxa a les parcel·les residencials de la 
Rambla del Castell. Es manté el marc de col·laboració, i en aquesta línia han accedit a la 
retrocessió de la línia elèctrica que es va acordar en el darrer consell.  

La senyora Sisternas pregunta qui portarà la defensa del Consorci al contenciós, i diu que 
seria bo que fos la mateixa lletrada. La senyora Blasi diu que si que ho seria, però que 
s’haurà de veure si ho permet la legislació de contractes. 

El secretari Sutrias demana que la estratègia de defensa es contrasti amb l’assessoria 
jurídica del Departament.  

El regidor García de Enterría diu que no entén que aquesta  ampliació no es lligui a la 
resolució de la petició de reequilibri, se li contesta que això va ser desaconsellat pels 
assessors legals.  

S’adopta per unanimitat el següent acord:  

Vista la reclamació administrativa de reequilibri econòmic del contracte de 
concessió d’obra pública per a l’explotació d’un servei d’interès general consistent 
en la construcció i explotació d’unes instal·lacions de poligeneració d’electricitat, 
fred i calor i d’unes xarxes de distribució de fred i calor dins l’àmbit del Centre 
Direccional de Cerdanyola del Vallès, presentada en data 17 d’abril de 2023 per 
la concessionària Tecnocontrol SA i  Lonjas Tecnología SA UTE Poligeneración 
Cerdanyola del Vallès i per la societat Poligeneració Parc de l’Alba ST4, SA,  
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Vista la proposta de resolució dictada per la directora del Consorci en data 13 de 
novembre de 2023, basada en l’informe jurídic de data 3 de novembre, que 
incorpora com annex l’informe financer redactat per la consultora TRACIS SL, de 
desestimació de la reclamació administrativa, de la que es va donar audiència als 
sol·licitants,  

Vistes les al·legacions presentades pels reclamants, Tecnocontrol SA i  Lonjas 
Tecnología SA en UTE Poligeneración Cerdanyola del Vallès, i Poligeneració Parc 
de l’Alba ST4, SA,  

Vist l’informe jurídic de 21 de febrer de 2024 redactat per Carmina Llumà Ras, 
obrant a l’expedient, així com l’informe econòmic i financer de 20 de febrer 
redactat TRACIS, relatius a les al·legacions presentades pels reclamants, dels que 
es conclou que les al·legacions formulades pels reclamants no desvirtuen els 
arguments jurídics i econòmic-financers en què es basa la proposta de desestimació 
formulada per la directora del Consorci en data 13 de novembre de 2023, 

S’acorda:  

DESESTIMAR la reclamació administrativa de reequilibri econòmic del contracte 
de concessió d’obra pública per a l’explotació d’un servei d’interès general 
consistent en la construcció i explotació d’unes instal·lacions de poligeneració 
d’electricitat, fred i calor i d’unes xarxes de distribució de fred i calor dins l’àmbit 
del Centre Direccional de Cerdanyola del Vallès, presentada en data 17 d’abril de 
2023 per la concessionària Tecnocontrol SA i  Lonjas Tecnología SA UTE 
Poligeneración Cerdanyola del Vallès i per la societat Poligeneració Parc de 
l’Alba ST4, SA d’acord amb  l’informe jurídic de data 3 de novembre, que 
incorpora com annex l’informe financer redactat per la consultora TRACIS SL, 
l’informe dels serveis tècnics i jurídics del Consorci de 10 de novembre de 2023, i 
els informes a les al·legacions formulades, de 20 i 21 de febrer, incorporats a 
l’expedient i que s’adjunten al present acord, com a motivació d’aquest acord.  

NOTIFICAR aquest acord als reclamants.  

9.- Resolució del recurs d’alçada presentat per tres treballadors del Consorci contra 
la resolució de la directora del Consorci de 17 d’octubre de 2023, de resolució del 
procediment extraordinari d’estabilització, pel que fa a les retribucions (Exp. 
019/2021) 

En aquest punt la senyora Blasi, que és una de les recurrents, demana permís per absentar-
se de la sala. 
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El director del Consorci explica que es proposa inadmetre el recurs presentat per tres 
treballadors en relació a la valoració econòmica dels llocs de treball, la qual ha suposat 
aplicar un complement personal absorbible.  

Fa referència a la finalització del procediment extraordinari d’estabilització, que ha acabat 
amb la regularització de tots els treballadors, i vol destacar tant el compromís d’equip 
humà del consorci amb el projecte, així com la seva expertesa i coneixement del projecte, 
al que no podem renunciar i menys atenent els objectius actuals de desenvolupament del 
sector que requereix de recursos per a tirar-ho endavant, especialment humans, que cal 
reforçar tot aprofitant l’expertesa existent, 

També comenta els esforços que s’estan fent per negociar un conveni propi, tot esperant 
que això pugui ajudar a acontentar les expectatives del personal. S’estan fent contactes 
amb la Direcció de Serveis del Departament i negociant per establir els marges d’aquestes 
negociacions, però hi ha la qüestió del topall de la massa salarial.  

El Sr. Garcia de Enterría exposa que votarà en contra perquè considera que els arguments 
esgrimits en l’informe per inadmetre els recursos no son prou sòlids i el contingut no ha 
estat contrastat. Fa esment de la situació de frau de llei en que han estat els treballadors 
durant tots aquests anys amb contractes d’obra i servei, i considera que en cap cas aquesta 
situació d’abús de l’administració hauria d’acabar amb un perjudici dels treballadors, que 
en tot cas tenen uns drets consolidats.  

S’adopta el següent acord, amb el vot en contra del regidor García de Enterría i el vot a 
favor de la resta d’assistents:  

INADMETRE el recurs d’alçada presentat pels treballadors del Consorci Marta 
Criado Domènech, Albert Noguera i Gros i María del Mar Blasi Reventós contra 
la resolució de la directora del Consorci 095/2023, de 17 d’octubre, de resolució 
del procediment extraordinari d’estabilització de la plantilla del Consorci per 
concurs de mèrits, en base als arguments jurídics que s’exposen a l’informe jurídic 
de la lletrada Begoña Perez Crespo, de la firma FJM Advocats, de 7 de febrer de 
2024, que s’adjunta al present acord a efectes de motivació.  

10.- Ampliació de la xarxa de fred i calor i aprovació de la minuta de conveni amb 
propietaris del Parc de l’Alba i de la minuta de conveni amb l’Incasòl per a 
l’ampliació de la xarxa de fred i calor les parcel·les residencials de la Rambla del 
Castell (Exp. 043/2023). 

L’ampliació de la xarxa ja s’ha explicat amb el Projecte C1 C2, al que està incorporat. 

La senyora Blasi comenta que s’ha detectat un error en els imports que apareixen en la  
tabla del la proposta de conveni amb els promotors; els correctes son els que apareixen 
en el conveni amb l’Incasòl. 
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S’adopta el següent acord, amb l’abstenció del senyor García de Enterría i el vot a favor 
de la resta d’assistents:  

Primer.- DONAR-SE PER ASSABENTAT de l’ampliació de la xarxa de fred i calor 
als edificis residencials de la Rambla del Castell, en aplicació de la clàusula 18.c 
del  contracte de concessió d'obra pública per a l'explotació d'un Servei d'interès 
general consistent en la construcció i explotació d'unes instal·lacions de 
poligeneració d'electricitat, fred i calor i d'unes xarxes de distribució de fred i calor 
dins l'àmbit territorial del Pla Parcial del Centre Direccional de Cerdanyola del 
Vallès,   entre el Consorci i la UTE LONJAS-TECNOCONTROL S.A., de fecha 
26/11/2007 

Segon.- ASSUMIR EL COMPROMÍS de connectar les parcel·les propietat del 
Consorci R16 01  i R 17 04 a la xarxa de distribució centralitzada de fred i calor, 
i, en cas de venda, cessió, concessió o constitució de dret de superfície d’aquestes 
parcel·les, incloure l’obligació de connectar-se entre les obligacions de 
l’adquirent.  

Tercer.- APROVAR la minuta de conveni entre el Consorci i l’Institut Català del 
Sòl per a l’ampliació de la xarxa de fred i calor a la Rambla del Castell. 

Quart.- APROVAR la minuta de conveni entre el Consorci i els promotors privats 
per a l’ampliació de la xarxa de fred i calor a la Rambla del Castell. 

Cinquè.- FACULTAR al director del Consorci per a la formalització dels esmentats 
convenis i per introduir i acceptar modificacions no substancials dels seus 
continguts, i ORDENAR la seva publicació.  

11.- Aprovació de la permanència del Consorci al Sistema Central d’Adquisicions 
de la Generalitat de Catalunya (Exp. 011/2019). 

S’adopta per unanimitat el següent acord:  

Primer.- ACORDAR LA PERMANÈNCIA del Consorci Urbanístic del Centre 
Direccional de Cerdanyola del Vallès en sistema central d’adquisicions de bens i 
serveis de la Comissió Central de Subministraments de la Generalitat de 
Catalunya, per tal de poder efectuar l’adquisició de béns, subministraments i 
contractació de serveis a empreses seleccionades per la Comissió en les condicions 
acordades per aquesta i les adjudicatàries, i APROVAR LA MINUTA DE 
CONVENI proposada per l’esmentada Comissió.   

Segon.- FACULTAR al director del Consorci perquè en nom i representació 
d’aquesta entitat, pugui formalitzar tots aquells documents que siguin necessaris 
per l’efectivitat del present acord, permetent l’adhesió als diferents Acords marc 
que siguin d’interès i que la Comissió Central formalitzi. 
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Tercer.- NOTIFICAR aquest acord, pels seus efectes i coneixement, a la Comissió 
Central de Subministraments de Catalunya.  

12.- Sol·licitud de compartició del sistema d’alertes ètiques de l’INCASÒL (Exp. 
010/2024). 

S’adopta per unanimitat el següent acord:  

Primer.- Sol·licitar la compartició del Sistema intern d’alertes en matèria 
d’infraccions normatives i conductes contràries a la integritat pública de l’Institut 
Català del Sòl, i acceptar, de forma incondicional, els principis generals que 
l’informen, les garanties d’indemnitat de les persones informants, el funcionament 
del sistema, el procediment de seguiment de les alertes i la designació de la persona 
responsable del Sistema Intern d’Alertes de l’Institut Català del Sòl. 

Segon.- Trametre la sol·licitud de compartició a l’Institut Català del Sòl per a la 
seva autorització. 

Tercer.- Facultar al director del Consorci, tan àmpliament com sigui precís, per 
tal que pugui dur a terme les actuacions necessàries per a l’efectivitat dels 
anteriors acords. 

13.- Donar compte de la presentació de la reclamació de devolució d’ingressos 
indeguts per l’Impost de Societats.  

La senyora Gómez exposa que per motiu de les vendes de parcel·les del 2022, el Consorci 
va haver de tributar per l’impost de societats, per un import d’1,3 milions d’euros. En 
tenir coneixement d’una sentència que declarava exempt a un altre consorci, es va 
encarregar a Duran Sindreu un estudi jurídic de la qüestió. Seguint les seves 
recomanacions, es va pagar l’impost, per evitar riscos fiscals, però s’ha demanat la 
devolució dels ingressos indeguts per considerar que el Consorci està exempt. En 
l’exercici 2023 s’haurà de repetir el tràmit.  

La senyora Sisternas diu que hem de ser conscients de què el Consorci no està en situació 
de beneficis; la senyora Gomez li respon que és un criteri purament fiscal que no es pot 
modificar.  

El Consell es dona per assabentat.  

14.- Donar compte de l’estat de les gestions per a la ubicació del crematori a l’àmbit 
del Parc de l’Alba 

La regidora Mimó di que s’hi està estudiant la parcel·la d’equipmanents per sobre de la 
parcel·la CPD, que no requeriria modificació del planejament sinó únicament un pla 
especial, quina contractació s’hi està estudiant. 



 
Consell General. Acta núm. 2/2024 

 

L’alcalde fa referència al contenciós amb la funerària Trullols que prové del govern 
anterior, i vol fer constar el seu agraïment al director i als tècnics del Consorci i també al 
subdirector Josep Armengol pel seu suport en aquest afer. 

El Consell es dona per assabentat.   

15.- Donar compte de l’estat de les actuacions de restauració de sòls degradats.  

El director fa una breu exposició de l’estat dels sòls degradats diagnosticats i regulats pel 
PDU, amb especial referència a Can Planas i “Elena”. Diu que aquesta qüestió és de la 
màxima prioritat, i que per tal de impulsar-lo ha constituït una comissió de seguiment al 
màxim nivell per fer seguiment dels tràmits i de l’execució de les obres. 

Recorda que com s’ha exposat al punt 6, la restauració de Montserrat 1 ja s’ha acabat. 
Afegeix que ara es revisarà el pressupost del projecte de restauració d’Avi Nord i 
Montserrat I i es licitarà en principi el 2025, però si es pot s’avançarà. 

El Consell es dona per assabentat.  

16.- Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

Sense més temes a tractar, conclou la sessió a les 10:00 hores.  

 

La secretària,                                                   Vist i plau:  

                      El president,   

 

 

María del Mar Blasi Reventós                                            Francesc Sutrias i Grau             
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